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Yrkande angående de kommunala gymmen  

Förslag till beslut 
I Idrotts- och föreningsnämnden:  

1. Förvaltningen får i uppdrag att säkerställa att inga nya gym öppnas i egen regi. 

2. Förvaltningen får i uppdrag att utreda hur föreningar och andra ideella aktörer kan ta 

över driften av de kommunala gymmen.  

Yrkandet 
Centerpartiet anser att föreningar och andra ideella aktörer med fördel kan driva de 

kommunala gymmen. Anledningen att det borde drivas av annan aktör än staden är att 

andra aktörer har större frihet och flexibilitet att anpassa sig för efterfrågan och behovet 

bland våra medborgare. Genom att möjliggöra för föreningar att ta över verksamheten 

kan det bli en extra inkomstkälla och stärka föreningslivet. Fler arbetade timmar inom 

ideell sektor bygger ett starkare civilsamhälle och mervärdet är svårt att mäta i relation till 

om staden själva driver verksamheten. Lokalerna kan även användas till annat än 

gymverksamhet och bidra till trygghetsarbete och en levande stad.  
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